
volgn

r.

Paginanr. Programma / paragraaf Taakveld 

(nummering)

Vraagstelling Beantwoording Fractie

113 77 verkeer en 1.3 propageren van parkeren op eigen terrein: we willen toch af van parkeren in 

voortuinen?

(nb: dit heeft niets met voortuinen te maken.) Algemene stelregel is dat 

een initiatiefnemer bij een ruimtelijk ontwikkeling moet voorzien in 

voldoende parkeerplaatsen op eigen terrein i.p.v. in de publieke ruimte 

(straatparkeren of op openbare parkeerterreinen).

BCD

75 48 sociaal d. 6.1/7.1 andere getallen: 23 en 21 aanbieders?? 6.1 heeft betrekking op de 'oude' aanbesteding en bijbehorende 

contracteerde partijen tot en met 31 december 2020 en 7.1 heeft 

betrekking op de 'nieuwe' aanbesteding vanaf 1 januari 2021 en de 

bijbehorende gecontracteerde partijen.

BCD

48 32 veiligheid 120003 realisatie begroting -4. Gaarne uitleg. Begroot bedrag betreft bijdrage aan de Dierenbescherming Limburg t.b.v. 

de opvang van gedomesticeerde huisdieren (wettelijke plicht). Dit bedrag 

bestaat uit een vast bedrag (o.b.v. inwonersaantal Brunssum) en een 

variabel bedrag (o.b.v. daadwerkelijk opgevangen dieren binnen 

Brunssum). In 2020 zijn minder dieren dan verwacht opgevangen, derhalve 

een onderschrijding van de lasten à 4k.

BCD

31 23 bestuur en 10030 hogere uitgaven griffie, hoezo? Belangrijkste reden is een incidentele arbeidstoelage. BCD

82 56 onderwijs en voor alle leerlingen muziekles op school. Structureel elke week of…? Betreft voor alle leerlingen van alle basisscholen 1 uur per week muziekles, 

gedurende het hele schooljaar.

BCD

207 ilse frankenthal wordt toch niet meer gehouden: 3jaarlijkse kunstmanifestatie ?/ Dat is correct. BCD

138 121 milieu 121 bodemonderzoek woonwagenlocatie Emma: waarom onderzoek terwijl raad nog 

geen akkoord voor deze locatie heeft gegeven. Kosten 4000euro!

Dat is relevante info voor het bepalen van de haalbaarheid van deze locatie 

en een goed advies aan de raad.

BCD

67 42 sociaal d. 650004 Banenafspraak? Gaarne uitleg. De banenafspraak is een instrument waarbij burgers met een grote afstand 

tot werk extra begeleiding krijgen om hun arbeidsvermogen in te zetten in 

een betaalde baan. De werkgever wordt gecompenseerd voor begeleiding 

en een deel van de loonkosten.

BCD

194 236 jaarrekening voorziening wachtgelders B&W: hebben we nog wachtgelders wat dit punt betreft? De laatste wachtgelduitkering heeft plaatsgevonden in januari 2020. 

Momenteel zijn er geen wachtgelders meer.

BCD

22 20 bestuur en burger   2,4 beleidsagenda: wordt dit nu serieus opgepakt? De outputkalender wordt regelmatig geactualiseerd en aan het presidium 

voorgelegd ter informatie.

BCD

116 78 sport,cult. oude beeldbepalende bomen. In 2020 zijn deze bomen gekapt, na verzoek eigenaar. 

Deze tekst staat wel ongelukkig. Context is niet duidelijk weergegven…?

Deze tekst heeft betrekking op het kappen van beeldbepalende bomen in 

particuliere tuinen binnen Beschermd Dorpsgezicht Mijnkoloniën 

Brunssum (vnl. Schuttersveld). De Raad is hier reeds over geïnformeerd 

middels een Raadsinformatiebrief met kenmerk 929590/929649 (d.d. 17-9-

2019). Voor verdere context wordt naar deze brief verwezen.

BCD

25 21 bestuur en burger   3,1 en 3,2 stavaza denktank en ombudsfunctie? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

101 72 verkeer en stavaza VCP ? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

102 74 verkeer en busoverstapstation verplaatsen… gaat fietsenstalling aldaar dan ook niet door? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

184 185 verbonden p. burgers weten niet waar ze zich moeten melden bij een klacht. Info naar burger? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

187 193 dierenbescherming nog steeds in afwachting van…. Misschien zelf actie ondernemen. Dit sppelt al jaren Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

150 128 alg.dek… 3.1 waarom geeft de gemeente geen eigen infoblaadje maandelijks uit? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. BCD

100 72 verkeer en veiligheid mbt terrassen Lindeplein…. Aanpak Dit betreft een vraag welke niet over de Jaarstukken gaat BCD

170 154 onderhoud kap. vGRP waarom nog niet vastgesteld. Wrelke omstandigheden doelt u op? Dit betreft een vraag welke niet over de Jaarstukken gaat BCD



143 123 123 alg.dekkingsmiddelen 2.1  verplichtingenadministratie? Gaarne uitleg. Een verplichtingen administratie is een systeem om opdrachten etc vast te 

leggen waardoor een betere budgetbewaking en een snellere afhandeling 

van facturen mogelijk is. De verplichtingenadministratie wordt onderdeel 

van het financieel systeem (genaamd Coda) dat de gemeente gebruikt. Het 

bleek nodig eerst dit financieel systeem te updaten naar de meest actuele 

versie. Dan kan pas de verplichtingenadministratie ingevoerd worden.

BCD

195 252 subsidieregister  we vinden nergens de subsidie mbt Alsdorfcomité terug? Er is geen sprake van een subsidierelatie. BCD

196 252 subsidieregister  we vinden nergens de subsidie mbt Alsdorfcomité terug? Er is geen sprake van een subsidierelatie. BCD

175 164 onderhoud kap6043123 vergoeding veteranen: wat is er vergoed? Er is in 2020 een erfpachtovereenkomst afgesloten met de Veteranen voor 

het gebouw Zonnestraat 8a. Binnen die overeenkomst is afgesproken dat 

er een bedrag wordt “meegegeven” voor noodzakelijk onderhoud van het 

pand. Er vinden dus inderdaad bouwkundige werkzaamheden plaats aan 

het gebouw conform afspraak met de gemeente.

BCD

41 30 veiligheid 4.1  zijn er nog jops in Brunssum? Waar? Er zijn geen officiële JOP’s meer in Brunssum. Het CMWW heeft wel nog 

een aantal locaties waar met enige regelmaat jeugdbijeenkomsten 

georganiseerd worden en waarbij dan tal van activiteiten ontplooid 

worden.

BCD

98 70 wijkgericht 1.4 stavaza van de wijkteams. Nog operationeel in elke wijk? Er zijn nog altijd 5 wijkteams actief in Brunssum. Sinds kort is de naam 

veranderd van wijkteam naar buurtnetwerk. Dit vanwege de verwarring 

vaak met sociale wijkteams. Tevens gaan de buurtnetwerken vanaf 2021 

intensiever met elkaar samen werken. Dit zal spoedig gecommuniceerd 

worden aan alle bewoners van Brunssum middels een uitgebreide flyer. 

BCD

74 48 sociaal d. 5,1 berichtenverkeer? Gaarne verduidelijking wat dit inhoudt. Gemeenten en zorgaanbieders wisselen via het berichtenverkeer 

informatie uit in het kader van de Wmo en Jeugdwet, zoals de toewijzing 

en levering van zorg. 

BCD

161 142 paragr. hoe kan de toeristenbelasting 133.500euro hoger zijn dan begroot in coronatijd? Het bedrag was te laag geraamd, gebaseerd op bijna 41.000 

overnachtingen. In de coronatijd zijn meer mensen in eigen land bleven en 

dat heeft meer overnachtingen tot gevolg en dus een hogere opbrengst.

BCD

167 148 weerstands.. 8 12 risico's inzake div. medewerkers. Waar moet je dan aan denken? Het betreft hier financiële risico’s die voortvloeien uit onze normale 

bedrijfsvoering. Er is in dat kader in het laatste kwartaal van 2020 

geïnventariseerd welke (gerechtelijke) procedures op personeelsgebied 

nog aanhangig.

BCD

89 60 onderwijs en 2.2 32 leerlingen geen zwemdiploma. Wat kan gemeente voor deze leerlingen nog 

betekenen? Immers Nederland waterland!

Het reguliere beleid is beschikbaar voor de leerlingen die geen 

zwemdiploma hebben kunnen halen tijdens het schoolzwemmen in het 

vorig schooljaar vanwege Corona. Dit houdt in: ouders gaan zelf met hun 

kind naar de  zwemles. Het reguliere armoedebeleid is beschikbaar voor 

ouders die dit niet zelf kunnen financieren met behulp van het 

jeugdsportfonds.

BCD

61 40 sociaal d. 630003 baten Armoedebeleid 120.000 voordeliger wegens… gaarne verduidelijken In de decembercirculaire 2020 zijn  extra middelen ter beschikking gesteld 

onder de noemer 'Corona compensatie', in de verwachting dat er meer 

burgers een beroep (gaan)doen op schuldhulpverlening. Dit budget kon 

niet meer in 2020 aangewend worden en wordt daarom meegenomen in 

2021.

BCD

69 43 sociaal d. 650002 Inburgering: consequenties voor mensen? Inburgeraars liepen in 2020 achterstand op in hun inburgering en ook in 

hun integratie.

BCD

109 76 verkeer en 210070 haken om PMD zakken aan op te hangen… Veiligheid gegarandeerd? Ja BCD



197 254 subsidieregister Jack Aldewereldstichting: is hier een besluit over genomen: 10.000euro? Ja het college heeft hier een besluit in genomen. BCD

198 254 subsidieregister Jack Aldewereldstichting: is hier een besluit over genomen: 10.000euro? Ja het college heeft hier een besluit in genomen. BCD

34 25 bestuur en 1.5  audit PNIK? Jaarlijkse Audit (zelfevaluatie) aanvraag- en uitgifteproces Paspoorten en 

Nederlandse IdentiteitsKaarten (PNIK), in opdracht van het Ministerie van 

Binnenlandse zaken en koninkrijksrelaties. De uitkomsten van deze audit 

worden jaarlijks in het kader van de actieve informatieplicht in de maand 

februari met raad gedeeld.

BCD

191 223 jaarrekening in erfpacht uitgegeven gronden: hebben we toch wel? Staat voor €0 als 

boekwaarde. Gaarne uitleg!

Nee, gemeente heeft géén gronden die in erfpacht zijn uitgegeven. Er zijn 

wél accommodaties die in erfpacht gegeven zijn aan verenigingen.

BCD

104 75 210005 onkruidbestrijding: wel een erg grote overschrijding van budget.  Niet te voorzien? Neen, dit was niet te voorzien. Onkruid wordt reeds sinds 2017 

mechanisch bestreden. Deze mechanische bestrijding is de afgelopen jaren 

steeds binnen budget uitgevoerd, mede a.g.v. na-ijl effect chemische 

bestrijdingsmiddelen. In 2020 was dit na-ijl effect nihil waarmee er meer 

inzet benodigd is geweest teneinde het vereiste kwaliteitsniveau te 

behalen

BCD

126 100 miieu 740006 rattenbestrijding Kampstraat en Vondelstraat: op eigen terrein? Op beide locaties was er sprake van rattenoverlast a.g.v. gebreken aan het 

gemeentelijk rioolstelsel. Daarmee lag de bron van de rattenoverlast in de 

openbare ruimte en is bestrijding ervan door de gemeente opgepakt 

(evenals het herstel van het riool)

BCD

32 23 bestuur en 1.1 per gecontroleerd adres ontvangt gemeente 70 euro. Van wie? van het ministerie van Binnenlandse zaken en koninkrijksrelaties, op basis 

van declaratie.

BCD

45 31 veiligheid 3.2 politieprogramma camera in beeld. Graag uitleg Veel ondernemers gebruiken camera’s voor het houden van toezicht en 

het beveiligen van hun panden en goederen. Ook steeds meer 

particulieren gaan hun eigendommen beveiligen met camera’s. De politie 

gebruikt in het dagelijks werk vaak camerabeelden om misdaden op te 

lossen. Om te weten waar camera’s geïnstalleerd zijn en wat zij ‘zien’, 

maakt de politie gebruik van een databank, genaamd ‘Camera in Beeld’. 

Met deze databank kan de politie nog sneller zien waar in de buurt van een 

misdaad (bijvoorbeeld een woninginbraak) zich camera’s bevinden die 

mogelijk beelden van de dader(s) bevatten. Hierdoor kunnen daders 

sneller worden gepakt. Zie hiertoe ook --> 

https://www.politie.nl/themas/camera-in-beeld.html

BCD

168 151 weerstands.. welk cijfer moeten we hanteren en hoe moeten we dit lezen? Voor het jaar 2020 is de weerstandsratio 2,42; gebaseerd op de stand van 

de algemene reserve per 31/12/2020. Door mutaties in de algemene 

reserve wordt de ratio dan 2,10 voor het jaar 2021 etc (2022: 2,03 

2023/2024: 1,99)

BCD

155 131 alg.dek… 1.1 negatieve rente: gaan we rente ontvangen ipv betalen? We ontvangen op kortlopende leningen inderdaad rente. Vroeger moesten 

we hiervoor betalen.

BCD



137 120 miieu 6.3 hoe zit het met welstandscriteria mbt reeds geplaatste airco's en waterpomppen? Welstandstoetsing geldt alleen voor vergunningplichtige actitviteiten (niet 

alle plaatsingen zijn vergunningplichtig). Indien vergunningplichtige airco's 

of warmtepompen zonder vergunning zijn geplaatst, vindt beoordeling 

plaats aan de hand van de huidige welstandscriteria, door uw raad 

vastgesteld op 14 april 2015. Het college heeft een beginselplicht tot 

handhaving. Airco's en warmtepompen met en buitenunit dienen met 

ingang van 1 april 2021 bovendien aan de landelijk geldende geluidseisen 

te voldoen. (geluidniveau max 40 dB(A) op perceelgrens, bepaald volgens 

Handleiding Meten en Rekenen en Industrielawaai).

BCD

83 57 onderwijs en behalen van startkwalificatie. Hoeveel leerlingen halen die in B. niet? Zie jaarverslag Bureau Voortijdig Schoolverlaten schooljaar 2019-2020; in 

november 2020 aan de raad beschikbaar gesteld.

BCD

15 13 lagere bedrijfsvoeringskosten ISD Bol. Vanwege? BCD

127 101 XT-75 Wat betekent de afkorting BGG bij Openbare begraafplaats? BGG = Beheer Gemeentelijke Gebouwen CDA

30 22 XT-01 Salarissen en pensioenpremies té laag begroot? Hoe kan dat? Wat is de oorzaak? 

Heeft dat te maken met het feit dat afscheid is genomen van de waarnemend 

burgemeester en een wethouder?

De begrotingscijfers voor salarissen zijn aangeleverd door een extern 

bedrijf. Voor het product B & W zijn die voor 2020 niet juist geweest. In 

2021 staan wel de juiste bedragen. 

De gerealiseerde uitbetalingen salarissen en sociale lasten zijn in 

overeenstemming met wat de begroting had moeten zijn. Er zijn geen 

andere oorzaken voor dit verschil.

CDA

202 151/152 2 In hoeverre baart de teruggang van de ratio het college zorgen? De ratio loopt iets terug door de inzet van de algemene reserve in 

komende jaren, maar blijft toch uitstekend.

CDA

10 12 1 Wanneer is er sprake van een voordeel wanneer een teruggave ven een subsidie 

van €400.000,- terugkomt als bedrag van €327.000,-?

De subsidie ad € 400.000 is geraamd en betaald en dus ten laste van het 

jaar 2019 gekomen. Nu is in 2020 € 327.000 een bedrag terugontvangen 

(niet geraamd) en dat is voor het jaar 2020 een voordeel.

CDA

71 43 XT-65 Hoe verklaart u het grote verschil tussen de begroting van 2020 vwb inburgering en 

de realisatie? Begroot 115.000, gerealiseerd 18.000,-

Deze extra middelen zijn veelal niet ingezet omdat er vanwege corona 

geen mogelijkheden waren voor re-integratie activiteiten.

CDA

190 214 Wat is nu de status van fietsenstalling en de brug Akkerweg? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. CDA

132 108 XT-72 Geen kermis, wel vaste elektrakosten! Graag uitleg. Het gaat hier om de vastrechtkosten van de energievoorzieningen. CDA

208 Wat is het actuele overzicht van de reserves? In een jaarrekening wordt de stand van reserves per einde van het 

boekjaar weergegeven in de balans en de toelichting hierop.  (blz. 230 t/m 

234)

In de 1e berap 2021, die binnenkort verschijnt staat een meerjarig verloop 

van de algemene reserve.

CDA

114 77 XT-22 is de conclusie correct dat er geen fietsenstalling in het Centrum wordt 

gerealiseerd? Gaarne uitleg over de post 22000 (parkeren)

Nee, niet correct. Dit wordt meegenomen in het Uitvoeringsplan Centrum. CDA

174 163 Hier staan kosten opgenomen over het uurwerk van het oude gemeentehuis. Waren 

de kosten niet hoger, uurwerk is meerdere keren vorig jaar buiten werking 

geweest?

Onderhoudskosten in 2020 zijn zoals beschreven in de tabel CDA

110 76 XT-22 Wordt momenteel alleen gebruik gemaakt van hondenpoepzakjes voor de 

bestrijding van hondenpoep? Wordt de hondenpoepzuiger niet meer ingezet?

Ook de hondenpoepzuiger wordt nog steeds ingezet. Genoemde 

overschrijding is echter het gevolg van een extra bestelling 

hondenpoepzakjes

CDA

201 151/152 2 Op pagina 152 wordt een ratio genoemd van 2,66. Op pagina 151 is er echter sprake 

van een ratio van 2,42. Waar is dit op gebaseerd?

Op pagina 152 moet dit ook 2,42 zijn.Dit wordt in het definitieve boekwerk 

hersteld.

CDA



181 174 De passage over de ambtelijke organisatie is verwarrend. Kosten inhuur zijn erg 

hoog. Oorzaak enerzijds tekort aan specialistische kennis en anderzijds zijn er een 

aantal langdurig zieken. Hoe komt het dat er geen voorzieningen zijn opgenomen 

om het ziekteverzuim op te vangen? Ziekterverzuim is toch al langer bekend?

Vergeleken met de gemiddelde inhuur bij andere gemeenten (18%) is de 

inhuur in Brunssum laag.Brunssum zit ook onder de norm die de 

rijksoverheid (10%) hanteert. De gemeente heeft geen bedrag in de 

begroting voor vervanging bij langdurige ziekte. 

CDA

33 24 Xt-02 In hoeverre ligt er een plan op de plank om de uitgestelde aanvragen voor 

reisdocumenten en rijbewijzen in te halen?

Wordt ingepast in de reguliere dienstverlening van burgerzaken. CDA

78 50 xt-672 Wat is de verwachting van de ingekochte jeugdhulp maastricht, pos. of neg. En met 

hoeveel.

Daar is nog geen zicht op. Lijst Borger

122 95 het bestrijden van dumpingen gebeurd middels andere methoden welke. Dat gebeurt o.m. via klachten over zwerfafval of afvaldumpingen van 

burgers via de Melddesk van de gemeente. 

Lijst Borger

103 74 xt-21 worden alleen hondenuitlaatplekken gezuiverd van drollen of ook kleine grasvelden 

in Brunssum waar ook veel drollen liggen.

De hondenuitlaatplaatsen binnen Brunssum worden periodiek gereinigd 

(o.a. door inzet hondendrollenzuiger). Onder aansturing van het wijkbedrijf 

worden tevens enkele grasvelden van uitwerpselen ontdaan

Lijst Borger

38 27 veiligheid samenscholing voor 3 maanden, is deze verlengt of is dit niet meer nodig, daar ik 

nog altijd jeugdige samenscholingen zie in Brunssum.

De samenscholingsverboden zijn niet verlengd omdat de grondslag/ 

bevoegdheid waarop deze verboden waren gebaseerd is komen te 

vervallen. De verboden lagen feitelijk in het verlengde van de Corona-

maatregelen. Op enig moment zijn de maatregelen voor 18-minners 

versoepeld en was een samenscholingsverbod niet meer aan de orde.

Lijst Borger

79 52 xt-681 verplichte GGZ, dat er bijna niemand gebruik van heeft gemaakt, waaraan licht dit 

volgens U.

De Wvggz wordt uitgesloten indien er bijvoorbeeld sprake is van een 

andere grondslag dan psychische problemen, iemand al in behandeling is 

of er al een aanvraag tot verplichte zorg loopt. Meer informatie volgt in 

mei 2021 middels een raadsinformatiebrief inzake de evaluatie Wvggz 

gemeente Brunssum 2020. (Sabine) 

Lijst Borger

53 37 xt-63 hoevaak is er al gebruik gemaakt van gratis bibliotheekabonnement. Deze regeling gaat pas per 2021 in. Lijst Borger

125 97 Bronspot renoveren, verduurzamen kan ik inkomen, maar renovatie, die hebben we 

paar jaar geleden toch gedaan voor €.

Deze vraagt lijkt te gaan over de tekstpassage onder XT-74 bij resultaat 1.1, 

pag. 96. Correct, verkeerde woordkeuze. In het kader van het MJOP wordt 

voor elk gebouw gekeken naar verduurzaming, dus ook bij de Bronspot.

Lijst Borger

4 10 inleiding Palet en dus de energietransitie, heeft men wel eens nagedacht over het begrip 

thorium als brandstof, maar dan meer in landelijke vorm.

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. Lijst Borger

108 75 xt-21 naast de school zou het ook een taak van de gemeente moeten zijn om 

verkeersbrigadiers te stimuleren in het kader van de veiligheid, gebeurd dit ook.

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. Lijst Borger

129 105 xt-31 Transitie Rumpenerstraat, weet men wat de transitie gaat inhouden. Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. Lijst Borger

130 106 xt-32 bedrijfskavels, wat gaat men doen met locatie voormalig gemeentewerken op de 

kruisbergstraat.

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. Lijst Borger

3 10 inleiding Hoe zeker is het dat LVO over een paar jaar nog steeds aanwezig is in Brunssum Dit betreft een vraag die niet over de jaarstukken gaat. Schoolbesturen zijn 

overigens autonoom in deze. 

Lijst Borger

118 89 xt-57 verbouwing schuttershuske zijn dit de beloofde investeringen van exploitant of van 

gemeente.

Dit zijn investeringen van zowel gemeente als exploitant. Lijst Borger

158 135 xt-064 Wat te verstaan onder dubieuze belastingdebiteuren. Dit zijn vorderingsbedragen op belastingplichtigen waarvan wordt 

ingeschat dat de kans aanwezig is dat we deze niet zullen ontvangen.

Lijst Borger

64 41 xt-64 uitgestroomd op BOL niveau 299 en uitgestroomd naar werk 193, uitleg graag. Doelstelling was dat er op BOL niveau 299 klanten zouden uitstromen naar 

werk, dat zijn er uiteindelijk 193 geworden. De redenen daarvoor staan in 

de jaarrekening.

Lijst Borger



86 58 xt-41 Samenwerking basisschool en compass in hoeverre levert het resultaat op, 

stimuleren onze scholen ook om gebruik te maken van compass, hoe zien onze 

basisscholen dit soort onderwijs eigenlijk, daar hebben we eigenlijk nog nooit iets 

over gehoord.

Er is samenwerking tussen de Brunssumse basisscholen en Compass. 

Leerlingen van de basisscholen volgen lessen bij Compass om de school en 

het schoolconcept te leren kennen. Schoolbestuur Movare werkt samen 

met Compass. Compass biedt een specifiek schoolconcept aan, namelijk 

geïndividualiseerd leren. Dit concept sluit aan bij een aantal 

schoolconcepten op de Brunssumse basisscholen. Dit concept (van 

oorsprong uit Scandinavië) is niet voor alle leerlingen geschikt. Omdat 

Compass pas 3 jaar bestaat, is het nog te vroeg om te concluderen of de 

samenwerking en de promotie van het schoolconcept maximaal 

rendement heeft opgeleverd.

Lijst Borger

42 30 veiligheid xt-12 wijkagenten meer in de wijk, wanneer begint men eraan, want eerlijk gezegd ik heb 

nog niemand gezien.

Er zijn per 01 januari 4 nieuwe wijkagenten gestart die met grote 

regelmaat in de wijk aanwezig zijn. De wijkagenten zijn voor iedereen 

bereikbaar via https://www.politie.nl/mijn-buurt/wijkagenten/lijst

Lijst Borger

43 30 veiligheid xt-12 veel ondenemers weten niets van het project camera in beeld, hoe kan dat, 

misschien nogmaals onder de aandacht brengen.

Het betreft hier een project van de politie. Van gemeentewege hebben wij 

hieraan bekendheid gegeven via de gemeentelijke mediakanalen. 

Daarnaast is de lokale ondernemer hierover ook geïnformeerd via een 

brief. Wij zullen voor dit onderwerp nogmaals aandacht vragen via onze 

bedrijfscontactfunctionarissen. Zij zijn hierin immers onze schakel richting 

de lokale ondernemers.

Lijst Borger

72 46 xt-671 wat is de oorzaak voor het niet kunnen innen van de eigen bijdrage. Het CAK heeft gecommuniceerd dat zij een nieuw systeem voor de 

uitvoering van het abonnementstarief Wmo in gebruik heeft genomen. 

Helaas heeft zij te maken gehad met technische problemen. Als gevolg 

hiervan ontvingen klanten hun facturen later dan gepland. Dit geldt voor 

alle gemeenten in Nederland.

Lijst Borger

91 62 xt-43 Graag kenbaar maken dat men met behulp van jeugdsportfonds alsnog 

zwemdiploma a kan behalen

Het reguliere beleid is beschikbaar voor de leerlingen die geen 

zwemdiploma hebben kunnen halen tijdens het schoolzwemmen in het 

vorig schooljaar vanwege Corona. Dit houdt in: ouders gaan zelf met hun 

kind naar de  zwemles. Het reguliere armoedebeleid is beschikbaar voor 

ouders die dit niet zelf kunnen financieren met behulp van het 

jeugdsportfonds

Lijst Borger

11 12 AFV U zegt eigenlijk dat het pos. resultaat € 1.8 miljoen is Het resultaat van € 4 miljoen minus de € 2,2 corona-effecten is € 1,8 

miljoen

Lijst Borger

63 40 xt-64 een uitleg graag tussen 233 fte en 241 arbeidsjaren. In de SW betekent 1 fte niet perse 1 AJ of persoon. De term arbeidsjaren 

heeft betrekking op de arbeidshandicap van een medewerker. Iemand met 

meer beperkingen heeft een AJ dat hoger is dan 1 en daar is de subsidie 

ook op gebaseerd. 

Lijst Borger

165 143 Lokale heffingen 117.000 overnachtingen grotendeels Europark. klopt Lijst Borger

21 19 1 Hebben de burgers nadelige gevolgen ondervonden met de dienstverlening door 

COVID en hoe hebben wij dit opgelost.

Nee, terugkijkend op deze tijd kan worden vastgesteld dat de burgers, 

gegeven de omstandheden, nauwelijks nadelige gevolgen ondervonden 

hebben met de dienstverlening. De eerste maanden zijn afspraken bij 

burgerzaken getemporiseerd en geprioriteerd. Vanaf mei 2020 is de 

dienstverlening weer goed op peil gekomen, door de vrije inloop bij de 

afhaalbalies alleen tot de middaguren te beperken en in de ochtend alleen 

volgens afspraak te werken. hierdoor zijn bezoekersstromen gereguleerd.

Lijst Borger



39 27 veiligheid SVBBL is toch tevens basiseenheid politie. Onze basiseenheid van de politie heet officieel ‘Basiseenheid Politie 

Brunssum-Landgraaf’. Het werkgebied van deze eenheid omhelst de 

grondgebieden van Simpelveld, Voerendaal, Brunssum, Beekdaelen en 

Landgraaf (SVBBL).

Lijst Borger

37 27 veiligheid Wij zitten nu in grip 4, kunt u mij de diverse prioriteiten/grip verwoorden We hebben nu géén GRIP 4 meer. Een uiteenzetting van de diverse GRIP's 

volgt hieronder:

GRIP staat voor Gecoördineerde Regionale Incidentbestrijdingsprocedure. 

De GRIP-structuur is in het leven geroepen om de opschaling van de 

hulpverleningsdiensten ordentelijk te organiseren. GRIP heeft betrekking 

op de organisatie van de rampenbestrijding en crisisbeheersing door de 

hulpverleningsdiensten van de veiligheidsregio. De GRIP-structuur is in het 

leven geroepen om de opschaling van de hulpverleningsdiensten 

ordentelijk te organiseren. 

De opschalingsniveaus zijn: 

GRIP 1: Bronbestrijding 

GRIP 2: Bronbestrijding -en effectgebied 

GRIP 3: Bedreiging van welzijn van bevolking 

GRIP 4: Gemeenteoverschrijdend incident 

GRIP 5: Bovenregionaal incident

Lijst Borger

85 58 xt-41 zijn er vroegtijgige schoolverlaters in Brunssum en hoe gaan wij er dan mee om. Zie jaarverslag Bureau Voortijdig Schoolverlaten schooljaar 2019-2020; in 

november 2020 aan de raad beschikbaar gesteld.

Lijst Borger

87 59 programma 5 XT0-42 Meer dan 100000 euro achterstallig onderhoud. Hoe is dat verrekend met LVO?

Bij de overname van het gebouw van het voormalig Romboutscollege is 

gekeken naar de onderhoudstoestand van het pand. Dat is door middel 

van een schouw gebeurd, zonder dat hele installaties zijn geopend en 

onderzocht of waarbij delen van het gebouw destructief zijn onderzocht. 

Waar wij vervolgens mee geconfronteerd zijn geworden is dat bij het 

uitvoeren van normaal onderhoud of het oplossen van gemelde 

problemen, en het dus open maken van de installaties en het veel nader 

onderzoeken van de installaties en voorzieningen, gebleken is dat diverse 

zaken niet de kwaliteit hadden die te verwachten zou zijn als resultaat van 

goed onderhoud of goed afwerken van de bouwzaken. Dat is en was vóór 

het helemaal los of open maken van zaken niet te zien en als zodanig niet 

vooraf te bepalen. Nu wij eigenaar zijn, is de keuze gemaakt om 

noodzakelijke aanpassingen goed te verzorgen, zodat er ook op langere 

termijn een goede oplossing is.

PAK

57 39 programma 3 630003 Worden de voordelige uitgaven voor Armoedebeleid van ruim 1,5 miljoen 

veroorzaakt door ons goede beleid of is dit een incidentele constatering en 

gunstiger factor ivm de corona crisis (TOZO e.d)? 

Beiden! Echter, een hogere bate BUIG ( ad € 422.000)t.o.v de begroting 

vormt een belangrijke reden naast de lagere uitkeringslasten ad.€ 700.000, 

wegens 0,9% daling clienten, ipv de verwachte stijging wegens Corona. 

TOZO heeft geen effect omdat de ontvangen middelen rechtstreeks naar 

de uivoeringsgemeente Maastricht worden overgeheveld.

PAK



66 41

Zie ook pag 46. Taak Betere Buren: 2 verschillende omschrijvingen. Welke geldt??

Beiden. Om de reïntegratietaken voor uitkeringsclienten goed uit te 

voeren, dienen activiteiten (voornamelijk Wmo-gerelateerde taken) 

ontplooid te worden t.g.v. de Brunssumse burgers. (Marco, Sabine)

PAK

96 68 programma 6 612020 Gemeenschapshuizen: waarom staat deze post op de begroting? Hetzelfde kan 

gezegd worden over buurtverenigingen. Wat wordt er gedaan voor dit minimale 

bedrag?

Betreft subsidies aan gemeenschapshuizen en buurtverenigingen. PAK

49 35 programma 3 verplichte GGZ U schrijft i.h.k. van de invoering Wet Verplichte GGZ: 'tot nu toe hebben wij weinig 

met deze wet van doen. Er waren weinig meldingen'. M.a.w. er waren wel 

meldingen en wat heeft u hiermee gedaan?

Bij de meldingen die in behandeling zijn genomen, is binnen 14 

kalenderdagen een verkennend onderzoek uitgevoerd. 

PAK

28 22 programma 1 100001 Hoe komt het dat wij uiteindelijk hier toch fors te laag begroot hebben, ondanks 

tussentijdse bijstelling?

De begrotingscijfers voor salarissen zijn aangeleverd door een extern 

bedrijf. Voor het product B & W zijn die voor 2020 niet juist geweest. In 

2021 staan wel de juiste bedragen. 

De gerealiseerde uitbetalingen salarissen en sociale lasten zijn in 

overeenstemming met wat de begroting had moeten zijn. Er zijn geen 

andere oorzaken voor dit verschil.

PAK

115 78 programma 8 bloemrijke bermenBloemrijke bermen. Welke bermen zijn dit en welke worden nog omgevormd? Bij 

Op den Trichter zijn ze verdwenen. Is er een bepaald maaibeleid, zodat na 

zaadvorming het nieuwe zaad ook weer kan kiemen??? Zie ook pagina 100

De bermen langs de Emmaweg en Op den Trichter zijn (gedeeltelijk) 

omgevormd tot bloemrijke bermen. Daarnaast wordt met het onderhoud 

van bermen op plaatsen inderdaad rekening gehouden met het kiemen 

van zaad na zaadvorming

PAK

84 57 programma 5

Bovenbouw Compass in Heerlen???

De plannen van LVO mbt de leerlingen van Compass zijn als volgt: de 

MAVO-leerlingen van Compass blijven van brugklas tot en met 

eindexamen in Brunssum. 

De bovenbouw-leerlingen van HAVO en VWO gaan naar Heerlen, vanwege 

het beperkt aantal leerlingen, terwijl er 4 profielen moeten worden 

aangeboden, waarbij de lessen door 1e graads-docenten gegeven moeten 

worden.

Wij hebben afgelopen periode veelvuldig bestuurlijk overleg gehad 

hierover met schoolbestuur LVO, provincie en Ministerie OCW.

Wij hebben formeel nog geen bericht van LVO over de besluiten m.b.t. het 

verplaatsen van bovenbouw-leerlingen.

PAK

157 135 programma 12 80000 Vaag verhaal. We ramen 300000 euro voor het opvangen van kleine 

overschrijdingen. Waar zit nu die 300000 in het product 080000??

De raming zit in product 080000. De realisatie niet.

De realisatie zijn de diverse onderschrijdingen op andere taakvelden in de 

jaarrekening

PAK

192 232 reserves 2020 Toevoeging Reserves: Ilse Frankenthal. Vermindering 5000 euro. Staat op voor 3 

jaarlijks kunstmanifestatie. Maar er gebeurt echter niets! Ligt er al een duidelijk 

initiatief??

De subsidieregeling met IFS zal in de loop van 2021 worden ontbonden. 

Sinds enkele jaren verkeert de stichting in ruste. Er worden dan ook geen 

eurografiek kunstmanifestaties meer georganiseerd.

PAK

77 50 programma 3 672010 de uitgaven jeugdhulp komen lager uit. Is dit incidenteel of is hier iets structureels in 

te verwachten?

De uitgaven Jeugdhulp zijn fractioneel lager uitgekomen wegens 

ontbreken van de jaarafrekening specialistische Jeugdhulp via SD 

Maastricht, waarvan de betaalde voorschotten zijn verantwoord.

PAK



36 27 programma 2 Burgerzaken Jeugdoverlast en samenscholingsverbod. Wat heeft dit uiteindelijk opgeleverd als 

resultaat? Want, ondanks ingezette straatcoaches in 2021, zien en bemerken we 

veel overlast.

De verboden hebben opgeleverd dat we enkele raddraaiers voor een 

bepaalde periode uit het Centrum hebben kunnen weren. De ingezette 

straatcoaches hebben ertoe bijgedragen dat wij met de jeugd in gesprek 

zijn en deze jeugd hebben kunnen wijzen op een aantal gedragsregels. In 

een, in het kader van de actieve informatieplicht, aan de raad toegezonden 

Plan van Aanpak d.d. 13 april 2021 heeft de raad verder kennis kunnen 

nemen van de integrale aanpak die er vanuit het team VTH is geïnitieerd 

ten aanzien van de aanpak van jeugdoverlast én welke partners hierbij 

allemaal betrokken zijn.

PAK

1 9 Inleiding Geen vraag, wel constatering. Dankzij de hier genoemde punten blijven wij een 

sterke gemeente met een sterke financiële basis en rug. Daarvoor onze 

complimenten over de gevoerde huishouding.

De werkgroep verbinden heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Interne evaluatie nieuw format raads- en collegevoorstellen

- Regels inzake direct contact raadsleden-ambtenaren. 

- Het bij wijze van proef organiseren van een denktank duurzaamheid

- In overleg met het CMWW trachten te komen tot een ombudsfunctie

- Opnieuw organiseren van Gast van de raad. Is uitgesteld i.v.m. Corona

- Initiatieven ten aanzien van nieuwe vergaderstructuur en de tussentijdse 

evaluatie ervan.

- Initiatiefvoorstel Startnotitie Burgerinitiatieven in Brunssum 

- Initiatiefvoorstel "Brunssum aan zet"

De Commissie integriteit heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Actualisatie gedragscode voor B&W

- Procedure archivering integriteitsmeldingen

- Aanbod aan gemeenteraadsleden voor vervolgtraining op traject 

integriteit.

- Afstemming procedure integriteitsmeldingen (raadsvoorstel 2018/25) en 

bestaande klachtenregeling en bezwaar en beroep

- Organisatie gezamenlijke activiteit (kon geen doorgang vinden vanwege 

Corona)

- Evaluatie raadsbesluit Nieuwe aanpak risicoanalyse integriteit voor 

kandidaat-wethouders en raadsleden.

PAK

172 158 paragraaf 3 2e fase Rode Beek. Heeft de aannemer hier laaghangend fruit geplukt??? Of 

haakten Waterschap en Provincie af???

De werkzaamheden welke in fase 2 uitgevoerd zouden worden (amoveren 

N299 & ontkluizen laatste gedeelte Rode Beek), hebben voor de gemeente 

Brunssum geen toegevoegde waarde. Daarnaast hebben zowel de 

Provincie als ook het Waterschap aangegeven geen budget meer te 

hebben voor het uitvoeren van fase 2 (terwijl deze partijen wel degelijk 

belang hebben bij het uitvoeren van voornoemde werkzaamheden). 

Derhalve is besloten fase 2 niet uit te voeren en de nog openstaande 

werkzaamheden in de ontwikkeling van de Oostflank mee te nemen

PAK

136 118 programma 11 Waar is die beweegtuin? Die is gepland in het Emmapark (Treebeek). PAK

144 123 programma 12 2.1 wat is de consequentie van het niet in te voeren van de verplichtingenasministratie? Dit betekent dat de doorontwikkeling van de inkoop en factuurafhandeling 

later dan gepland doorgevoerd wordt.  

PAK



17 14 algemeen Wanneer wordt de verharding van de Toeristenweg aangepakt??? Het PAK leest er 

niets over?? Nog contact geweest met de Provincie?

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat, maar thuis hoort bij 

de bespreking van de bestuursrapportage of begroting.

PAK

16 14 algemeen Wanneer komt geactualiseerd Accommodatiebeleid en de daarbij behorende 

budgetten –Onderhoudsplan Gemeentelijke accommodaties- in de Raad? Zie ook 

pagina 80.

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

23 20 programma 1 Collegenotulen. Transparantie collegenotulen kan nog wel beter. Wat zijn de 

verbeteringen tot nu toe dan?

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

119 91 programma 9 Evaluatie Openbare Ruimte Amstenraderveld –afwatering, bermen, grasblokken is 

door het PAK in de raad aangekaart en inmiddels ook samen bekeken: hoekbermen 

liggen te hoog, stroken grasbeton zijn moddersloten in het natte seizoen, bij fikse 

reenbuien lopen her en der kruipruimtes vol. Wanneer kunnen we de plannen 

tegemoet zien???

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

134 112 programma 11 810003 Legalisatietrajecten in BDSG. Wat ligt er nog voor 2021?? Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

193 233 reserves 2020 Revitalisering Landgraaf. Vermeerdering met 8000 euro. Bestemd voor subsidiëring 

projecten in het Schutterspark. Wat is het doel nu predies???

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

153 129 programma 12 3.2 projectcommunicatie richting raad is ook belangrijk. Zeker als de inrichting van 

wegen veranderd, het beleid dus. Denk aan Trichterweg, Maastrichterstraat. 

Waarom wordt de commissie RenT niet daarbij betrokken??

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

154 129 programma 12 4.1 oproep om de gemeente website nog makkelijker te maken om de 

raadsuitzendingen te vinden. Bijv door rechtstreekse link op startscherm?

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. PAK

58 39 programma 3 630003 indien het laatste (zie vorige vraag) het geval is? Is de kans groot dat wij voor het 

lopende jaar ook een te hoog bedrag t,a,v, armoedebeleid begroot hebben?

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. We begroten reëel PAK

171 154 paragraaf 3 Hoe groot is het percentage verlichtingsmasten met LED? Wanneer de rest??? Driekwart van de ca. 6.500 lichtmasten die er in Brunssum staan, is 

momenteel voorzien van LED verlichting. De rest volgt in de aankomende 

jaren

PAK

52 37 programma 3 kindregelingen u schrijft 'door sluiting van de scholen was er minder vraag naar kindregelingen'. 

Betekent dit dat, wanneer kinderen thuisblijven en niet op school zijn, dat er dan 

minder kindregelingen nodig zijn?

Er werd minder gesport en ook activiteiten, met een eigen bijdrage, op 

school, gingen niet door waardoor er ook geen bijdrage vanuit de 

kindregelingen werd aangevraagd.

PAK

99 72 programma 7 verkeerstellingenWaarom hebben verkeerstellingen in corona tijd geen zin? Is het niet handig om te 

weten hoe druk en gevaarlijk het op de weg is in crisistijd?

Er zijn in 2020 wel degelijk verkeerstellingen uitgevoerd, alleen niet t.b.v. 

monitoring verkeersbelasting onderliggend wegennet a.g.v. openstelling 

Buitenring! 

PAK

105 75 programma 7 210002 onderhoud wegen. Ondanks gereserveerd geld voor de achterpad renovatie 

Kruisberg wordt er een overschrijding geconstateerd van deze post. Hoe kan dat?

Het betreft een overschrijding op het reguliere onderhoudsbudget. Deze 

overschrijding wordt gedekt door 'gereserveerd geld' welke in voorgaande 

jaren is gestort in het MIP fonds Onderhoud Wegen. Vandaar ook een 

ontrekking uit dit fonds ter hoogte van hetzelfde bedrag

PAK

46 32 programma 2 120004 Criminaliteitspreventie - welk speciaal project wordt bedoeld in de beschrijving van 

het overschot ofwel het te hoog begrote bedrag?

Het betreft hier het project Criminaliteitsbestrijding. De bijdrage van het 

Riec is expliciet gelabeld c.q. gereserveerd t.b.v. dit project.

PAK

92 63 programma 5 430003

Zwemles Hoe gaan de kinderen dan wel dat diploma halen? Hoe werkt dit? Hoe 

weten ouders dit?

Het reguliere beleid is beschikbaar voor de leerlingen die geen 

zwemdiploma hebben kunnen halen tijdens het schoolzwemmen in het 

vorig schooljaar vanwege Corona. Dit houdt in: ouders gaan zelf met hun 

kind naar de  zwemles. Het reguliere armoedebeleid is beschikbaar voor 

ouders die dit niet zelf kunnen financieren met behulp van het 

jeugdsportfonds

PAK



128 103 150000 euro uit transformatiefonds. Welke bedragen uit het Transformatiefonds 

komen ten goede aan de doorontwikkeling van het Centrum? Wat waren de 

oorspronkelijke afspraken? (2011 e.v.)zie ook pagina 205

Hierover wordt u meer in detail geinformeerd via het 

Meerjarenprogramma Grondexploitaties (MPG) 2021.

PAK

188 205 paragraaf 7 Transformatiefonds Parkstad/Provincie (zie ook vraag 10) wie besluit dat? Wat was 

afgesproken? Wat wordt dan nu bijgedragen?

Hierover wordt u meer in detail geinformeerd via het 

Meerjarenprogramma Grondexploitaties (MPG) 2021.

PAK

166 147 paragraaf 2 Welke subsidiepot van 1.6 miljoen hebben we dan binnen gehaald? In de vorige risicoberekening was het risico  opgenomen inzake een 

subsidiepost bij het masterplan Centrum ad € 1,6 miljoen. Dit risico heeft 

zich voorgedaan en hiermee is rekening gehouden bij de actualisatie van 

de GREX. Dit is dus geen risico meer in de nieuwe risicoberekening. Dit 

houdt dus niet in dat 1.6 miljoen is binnengehaald.

PAK

180 174 paragraaf 5 Externe inhuur maximaliseren??? Welk percentage is acceptabel?? In principe wordt er zo min mogelijk extern personeel ingehuurd. Ter 

verduidelijking:  De personeelsmonitor A&O fonds gemeenten geeft aan 

dat er in 2019 door de gemeenten 18 procent van de totale loonsom aan 

externe inhuur is uitgegeven, hetgeen een daling was van 2 procentpunten 

ten opzichte van 2018. De gemeente Brunssum kende in 2018 (8,4 %) en 

2019 (9,3 %) dus ruim lagere percentages. Een andere insteek is de 

streefnorm die de rijksoverheid hanteert, namelijk 10% externe inhuur. 

Ook daar zit Brunssum onder. Zie verder de toelichting op pagnia 174 van 

de jaarstukken.

PAK

140 121 programma 11 830003 Is de onttrekking van 140.000 euro in overeenstemming met afsprakenkader tussen 

Wonen Brunssum en Weller?? Deze gelden waren toch bedoeld om de leefbaarheid 

te vergroten???

Ja, dat is daarmee in overeenstemming. De bijdrage van 140.000 komt 

volledig voor rekening van Weller. 

PAK

139 121 programma 11 820003 Kan het PAK de oorspronkelijke overeenkomst Herstructureringsfonds ter inzage 

krijgen?

Ja, de afspraken tussen de gemeente en Weller m.b.t. het 

herstructureringsfonds kunnen bij de griffie ter inzage gelegd worden.

PAK

56 39 proframma 3 630002 hoe komt het dat de kwijtschelding belastingen lager uitkomt? Minder aanvragen/toekenningen dan begroot PAK

117 82 programma 8 520411 Wij constateren diverse overschrijdingen bij vrijwel alle sportaccomodaties. Hoe kan 

dat zo ineens? Heeft dat te maken met achterstallig onderhoud?

Nee, dit betreft onvoorziene werkzaamheden. Ook zijn sommige 

werkzaamheden bij gebouwen en accommodaties vanwege de 

noodzakelijke sluiting door Covid-19 naar voren gehaald.

PAK

133 112 programma 11 810001 we constateren een fors overschot op bestemmingsplannen. Slecht begroot? Nee, dit hangt samen met de voortgang van de realisatie van 

ontwikkellocaties. Daar is de gemeente in gesprek met  derden. 

Doorlooptijden kunnen wijzigen en dat heeft gevolgen voor de start van 

bestemmingsplantrajecten.

PAK

141 121 programma 11 Kunnen we ook de vaststellingsovereenkomst Weller, gemeente en Jongen ter 

inzage krijgen.

Nee, hierover is vertrouwelijkheid afgesproken tussen partijen. Inzien bij 

de griffie is wel mogelijk.

PAK

106 75 programma 7 210040 is er echt geen ander oplossing voor onkruidbestrijding? Deze vraag ivm dreigend 

vaker te moeten bestrijden waardoor kosten blijven stijgen?

Op dit moment is het enkel toegestaan onkruid mechanisch te bestrijden PAK

147 124 programma 12 XT-010 wij zien bij de thema's: 'wat heeft het gekost' geen gespecificeerde lasten en baten. 

Is het niet logisch dit wel te specificeren?

Taakveld XT-010 betreft mutaties in de reserves, dit zijn (in afwijking van 

alle andere taakvelden) balansmutaties. Deze zijn dan ook gespecificeerd 

in de balans (blz. 232)  (en bij de begroting gebeurt dit in de staat 

Reserves)

PAK

124 97 programma 9 740008 proeftuin Brunssum-Noord Geen alternatieven?? Zie ook pag 119 Tevens is de verbrandingsbelasting verhoogd, namelijk van €13,21 in 2018 

naar €32,12 in 2019 (oplopend naar €33,15 in 2021) zijn de 

afvalbeheerkosten onevenredig gestegen. Dit geldt overigens voor alle 

gemeenten maar heeft bij gemeenten met veel restafval de grootste 

impact gehad.

PAK

177 167 paragraaf 4 Conform e.v. Tekst 2x opgenomen. Even corrigeren. Wordt in definitieve jaarrekening gecorrigeerd PAK



213 19 1 inhakend op de 'regiodeal'. Wat is er afgelopen jaar gedaan mbt deze regiodeal [1] Er is in 2020 een projectvoorstel voorbereid voor ondersteuning bij de 

Uitvoering van het Centrumplan Brunssum. Dit voorstel is in 2021 formeel 

ingediend voor ondersteuning met RegioDeal-gelden. [2] Voor wat betreft 

het onderdeel wonen & leefbaarheid is een bijdrage verkregen voor de 

aankoop en sloop van particulier bezit in de Oude Egge. [3] Inspanningen 

ter verkrijging van een bijdrage t.b.v. de aanpak van het particulier bezit in 

Brunssum-noord ('t Bentjen) zijn gestaakt. [4] Voor wat betreft het 

onderdeel Sociaal Economische Structuurversterking zijn 

projectvoorstellen gedaan op het gebied van onderwijs en bewegen 

(gezonde basischool van de toekomst) jeugd (kansrijke start) en in 

Brunssum is specifiek een aanvraag goedgekeurd om werken en leren te 

certificeren in de wijk Noord. [5] Daarnaast is besloten tot inzet van de 

Voorzieningenwijzer die burgers helpt hun inkomen aan te vullen.

Pvda

222 124 12 XT-010 2.3 Welke redenen zijn er waarom 12,75% van de inkomende facturen niet binnen 

de wettelijke betaaltermijn van 30 dagen betaald zijn? (en hoe lang was er 

gemiddeld daarna nog nodig om deze te betalen?)

Bij een klein deel van de facturen is de doorlooptijd nog te lang. 

Bijvoorbeeld vanwege onduidelijkheid op welk product een factuur 

geboekt moet worden. Het invoeren van de verplichtingenadministratie zal 

er voor zorgen dat het percentage verder omhoog gaat. Overigens ligt het 

later betalen van facturen niet altijd aan de gemeente. Als bijvoorbeeld 

een factuur gebreken vertoont of onjuist is of als nog niet geleverd is loopt 

de betaling van een factuur ook vertraging op. Er was gemiddeld daarna 

nog 30 dagen nodig om die facturen te betalen.

Pvda

221 83&84 Bij de toelichting van de overschijdingen van de kosten van de accomodaties van de 

voetbalterreinen wordt ineens gewerkt met +/- bedragen. Deze zijn toch bekend? 

Waarom wordt hiervoor gekozen om het zo te rapporteren?

Correct, deze wijze van rapporteren is niet nodig. Er is geen specifieke 

reden voor deze keuze.

Pvda

211 12 inleiding wederom kopje 'voordelen'. Overheadkosten, 0,3miljoen. Waaruit bestaat deze 

besparing?

De 0,3 miljoen bestaat uit het resultaat ad € -38.000 op het  taakveld (op 

blz. 130); zonder de personeelskosten (€ -267.050 afzonderlijk toegelicht 

op blz. 173) is dit resultaat € 305.000. Dit is afgerond 0,3 miljoen. De 

belangrijkste afwijkingen zijn toegelicht bij het taakveld Overhead (blz. 

130)

Pvda

224 151 par.2 er staat dat 90% zeker is dat alle risico's kunnen worden afgedekt met een bedrag 

van € 9.100.000 (benodigde weerstandscapaciteit). In de begroting 2021 was dit 

nog € 9.100.000. De daling wordt veroorzaakt door de lagere risico's …. Volgens mij 

zijn de twee bedragen gelijk en is er dus geen sprake van een daling.

De twee bedragen zijn inderdaad gelijk. Deze tekst wordt in de definitieve 

jaarrekening aangepast. "Uit de tabel volgt dat 90% zeker is dat alle risico's 

kunnen worden afgedekt met een bedrag van € 9.100.000 (benodigde 

weerstandscapaciteit) In de begroting 2021 was dit ook € 9.100.000. De op-

bouw is verschillend en dit is toegelicht bij het onderdeel risicoprofiel."

Pvda



214 21 1 XT-01 punt 4.1 Welke producten betreft dit? De werkgroep verbinden heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Interne evaluatie nieuw format raads- en collegevoorstellen

- Regels inzake direct contact raadsleden-ambtenaren. 

- Het bij wijze van proef organiseren van een denktank duurzaamheid

- In overleg met het CMWW trachten te komen tot een ombudsfunctie

- Opnieuw organiseren van Gast van de raad. Is uitgesteld i.v.m. Corona

- Initiatieven ten aanzien van nieuwe vergaderstructuur en de tussentijdse 

evaluatie ervan.

- Initiatiefvoorstel Startnotitie Burgerinitiatieven in Brunssum 

- Initiatiefvoorstel "Brunssum aan zet"

De Commissie integriteit heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Actualisatie gedragscode voor B&W

- Procedure archivering integriteitsmeldingen

- Aanbod aan gemeenteraadsleden voor vervolgtraining op traject 

integriteit.

- Afstemming procedure integriteitsmeldingen (raadsvoorstel 2018/25) en 

bestaande klachtenregeling en bezwaar en beroep

- Organisatie gezamenlijke activiteit (kon geen doorgang vinden vanwege 

Corona)

- Evaluatie raadsbesluit Nieuwe aanpak risicoanalyse integriteit voor 

kandidaat-wethouders en raadsleden.

Pvda

223 61 5 XT-43 In 2020 hebben 32 leerlingen geen zwemdiploma A kunnen halen vanwege corona. 

En er geen mogelijkheid is om dit alsnog aan hen aan te bieden. Dit zal 

waarschijnlijk in 2021 ook weer voor een aantal leerlingen gelden. Wij vinden het 

onbegrijpelijk dat u er niet voor kunt zorgen dat deze leerlingen alsnog de 

mogelijkheid krijgen om een zwemdiploma te halen. Kunt u daarvoor geen extra 

zwemles organiseren op een tijdstip dat de kinderen geen school hebben?

Dit is geen vraag over de jaarrekening 2020. Pvda

226 12 par. 1

Met betrekking tot de Parade: Er werd in B-rap gesproken over 40.000 aan kosten 

die niet vergoed zouden worden. Nu zijn het toch 71.000, waar ligt dat aan?

Eerdere inschatting wellicht te laag gebleken wegens ontbreken 

volledigheid kosten bij opstellen Berap.

PvdA

227 166 G043123 Zonnestraat 8a uitgaven 22.013,70 - vergoeding Veteranen 22.000. Het lijkt alsof de 

vergoeding van de Veteranen gebruikt wordt voor fysiek onderhoud van het 

Military Meetpoint. Kunt u dit iets verder toelichten?

Er is in 2020 een erfpachtovereenkomst afgesloten met de Veteranen voor 

het gebouw Zonnestraat 8a. Binnen die overeenkomst is afgesproken dat 

er een bedrag wordt “meegegeven” voor noodzakelijk onderhoud van het 

pand. Er vinden dus inderdaad bouwkundige werkzaamheden plaats aan 

het gebouw conform afspraak met de gemeente.

PvdA

216 40 3 post klijnsmagelden. Doel van deze gelden is is bestrijding van kinderarmoede. Nu 

wordt deze ook ingezet voor 18+. Op basis waarvan is hiervoor de keuze gemaakt?

Het indirect bestrijden van armoede( via volwassenen) komt ook ten 

goede aan kinderen is onze overtuiging. Kinderen maken onderdeel uit van 

gezinnen en als de verzorgers/ouders ook kunnen participeren dan komt 

dat ook ten goede aan hun kinderen.

Pvda



225 210 par.7 subsidietermijn transformatiefonds is geëindigd per 31-12-2020. Door de 

opgetreden vertragingen van bij ontwikkeling van't EI/doorsteek zijn niet alle 

subsidiabele doelen bereikt. Parkstad heeft het besluit genomen nog maar een 

beperkt deel van het geraamde subsidiebedrag uit te keren. Hoeveel geld wordt niet 

uitgekeerd?

Hierover wordt u meer in detail geinformeerd via het 

Meerjarenprogramma Grondexploitaties (MPG) 2021.

Pvda

210 12 inleiding met 1,0 bij de 'voordelen' wordt daar 1 miljoen bedoeld? inderdaad, wordt aangepast Pvda

218 60 5 Bij de toelichting van de overschijdingen of onderschrijdingen is in 4 van de 6 

gevallen sprake van extra onderhoudskosten. Wat is hier de oorzaak van? Moet er 

wellicht een anders onderhoudsplan worden opgesteld, of beter geinspecteerd 

worden?

Oorzaken zijn per gebouw beschreven in de toelichting. Het gaat (deels) 

om onvoorziene werkzaamheden. Ook zijn sommige werkzaamheden bij 

gebouwen en accommodaties vanwege de noodzakelijke sluiting door 

Covid-19 naar voren gehaald.

Pvda

219 77 7 210070 - Onderhoud Straatmeubilair. Kunt u aangeven waar deze haken geplaatst 

zijn, en hoeveel haken dit zijn.

Op dit moment zijn op een viertal plaatsen kroonringen (haken voor PMD 

zakken) aangebracht, nl. op de Maastrichterstraat, Dienst, 

Hazenkampstraat en Kleikoelen. Het wijkbedrijf zal het aankomende jaar 

op tal van andere plaatsen kroonringen gaan aanbrengen

Pvda

220 82 8 XT-52 Wat is het verschil tussen 520422 - Zwembad De Bronspot en 522000 - Zwembad de 

Bronspot? (alsook Tennispark LTCB 520414 & 521010) Zowel bij de lasten als de 

baten

Op het product 520422 worden de eigenaarslasten verantwoord en op het 

product 522000 de gebruikerslasten. Dit onderscheid wordt ook gemaakt 

voor het Tennispark LTCB.

Pvda

215 24 1 XT-02 1.3 'Van alle aan de gemeente gestelde vragen wordt 80% eenduidig, direct en 

centraal beantwoord.' Dit betekend dat 1 op de 5 vragen niet eenduidig, direct en 

centraal beantwoord wordt. Hoe lang heeft de beantwoording van een dergelijke 

vraag daarna gemiddeld nodig? 

Uw conclusie in uw vraagstelling is te voorbarig, het tussenwoord "en" 

dient u te vervangen door "of". De meeste aan het KCC gestelde vragen 

worden zelfs direct/meteen beantwoord. Voor de afhandeltermijn van de 

vragen waar u op doelt zijn geen concrete kengetallen voorhanden. Het 

betreft vaak vakinhoudelijke of multi-diciplineren vragen, die het KCC 

uitzet binnen de ambtelijke organisatie, vraagsteller wordt hierover dan 

door het KCC per omgaande geïnformeerd, met vermelding 

contactpersoon. 

Pvda

212 12 inleiding Slordige tikfout: BIUG ipv BUIG Wordt aangepast in het definitieve boekwerk Pvda

217 55 4 XT-71 4.2 kunt u voorbeelden noemen over hoe dit zo veel mogelijk werd uitgevoerd? Pvda

121 95 9 XT-73 Wat is de oorzaak van de vertraging in de planvoorbereiding voor de reconstructie 

van de Merkelbekerstraat?

A.g.v. enkele onvoorziene doch urgente werkzaamheden m.b.t. de Leisure 

Lane, aanleg Mijnwaternet Oude Egge en aanpassingen parkeerplaats 

Doorvaartplein (i.r.t. verbouwing Jan Linders), is de planvoorbereiding van 

de reconstructie Merkelbeekerstraat vertraagd waarmee de aanbesteding 

enkele weken later dan gepland heeft plaats gevonden

SP

173 159 Paragraaf 3 Wat was de oorzaak van het gebrek aan personele capaciteit die ten grondslag lag 

aan de vertraagde start van de werken aan de Merkelbekerstraat?

A.g.v. enkele onvoorziene doch urgente werkzaamheden m.b.t. de Leisure 

Lane, aanleg Mijnwaternet Oude Egge en aanpassingen parkeerplaats 

Doorvaartplein (i.r.t. verbouwing Jan Linders), is de planvoorbereiding van 

de reconstructie Merkelbeekerstraat vertraagd waarmee de aanbesteding 

enkele weken later dan gepland heeft plaats gevonden

SP

146 124 12 XT-010 Waarom is de doelstelling om 90% van de facturen binnen 30 dagen te betalen niet 

gehaald?

Bij een klein deel van de facturen is de doorlooptijd nog te lang. 

Bijvoorbeeld vanwege onduidelijkheid op welk product een factuur 

geboekt moet worden. Het invoeren van deverplichtingenadministratie zal 

er voor zorgen dat het percentage verder omhoog gaat.

SP

149 124 12 XT-03 Ik heb het proberen na te rekenen, maar ik kom er niet uit hoe de realisatie van 

€433.000 bij totaal baten mutaties reserves is opgebouwd. Hoe zit de rekensom in 

elkaar?

Blz. 124 . Begroot € 8.468 Realisatie € 8.901. Dit is een verschil van 

afgerond € 433.000. In de toelichting staat ten onrechte € 413.000. De 

genoemde bedragen (105.000+187.000+140.000) zijn afgerond  = € 

433.000

SP



14 13 inleiding Wat is de verklaring van lagere algemene uitkering van 2 ton? blz. 134: Een totaal voordeel van €733.000. Hiervan zijn €950.000 

Coronagelden. Zonder Coronagelden resteert een nadeel van €217.000. 

Voor verdere toelichting zie blz. 134.

SP

65

41

XT-64

Bij afwijkingen staat: "minder afroep door GRWOZL ….tov blijfkans berekening": wil 

dat zeggen dat: wordt er minder bijdrage van de gemeente verlangt aan WOZL 

omdat er minder mensen werkzaam zijn bij WOZL?

Dat is correct. Correctie op het budget vindt achteraf plaats. SP

179 170 Paragraaf 4 De lening aan het Zuyderland is in 2012 verstrekt en loopt 11 jaar. Begrijp ik dan 

goed dat die in 2023 terugbetaalt moet worden?

Dat klopt. SP

145 124 12 XT-010 Waarom was het bedrag voor de herstructureringsreserve niet geraamd? De € 140.000 is een uitvloeisel van de vaststellingsovereenkomst die in 

oktober 2020 is afgesloten. Dat is na de 2e berap en er is daarom geen 

begrotingswijziging.

SP

13 12 Inleiding  3 ton overheadkosten voordeel : graag uitleg waarom? De 0,3 miljoen bestaat uit het resultaat ad € -38.000 op het  taakveld (op 

blz. 130); zonder de personeelskosten (€ -267.050 afzonderlijk toegelicht 

op blz. 173) is dit resultaat € 305.000. Dit is afgerond 0,3 miljoen. De 

belangrijkste afwijkingen zijn toegelicht bij het taakveld Overhead (blz. 

130)

SP

26

22

bestuur XT-01

Salarissen /sociale lasten te laag begroot; hoe kan dat nu, dit is toch al jaren bekend.

De begrotingscijfers voor salarissen zijn aangeleverd door een extern 

bedrijf. Voor het product B & W zijn die voor 2020 niet juist geweest. In 

2021 staan wel de juiste bedragen. 

De gerealiseerde uitbetalingen salarissen en sociale lasten zijn in 

overeenstemming met wat de begroting had moeten zijn. Er zijn geen 

andere oorzaken voor dit verschil.

SP

185 186 Paragraaf 6 Het vreemde vermogen van het gegevenshuis is gestegen van zo'n zes ton naar ruim 

2.4 miljoen. Hoe komt dit?

De gemeente Landgraaf voert de administratie en betalingen voor het 

Gegevenshuis uit. De schuld die het Gegevenshuis hiermee aan Landgraaf 

heeft, wordt normaal gesproken voor het eind van het jaar vereffend. In 

2019 is dit wel gebeurd is 2020 niet.  

SP

186 186 Paragraaf 6 Het vreemde vermogen van het gegevenshuis is gestegen van zo'n zes ton naar ruim 

2.4 miljoen. Hoe komt dit?

De gemeente Landgraaf voert de administratie en betalingen voor het 

Gegevenshuis uit. De schuld die het Gegevenshuis hiermee aan Landgraaf 

heeft, wordt normaal gesproken voor het eind van het jaar vereffend. In 

2019 is dit wel gebeurd is 2020 niet.  

SP

73

46

XT-671

Tegemoetkoming eigen risico: welke regeling is dat? 

De minimaregeling via ISD BOL voor vergoeding eigen risico 

zorgverzekering

SP

6 10 Inleiding De ontwikkeling van het Schutterspark lijkt een zaak van de lange adem te worden. 

In hoeverre zijn de plannen in 2020 beïnvloed door corona en wat zijn de 

vooruitzichten voor na de crisis?

De publieke investeringen zijn zo veel als mogelijk doorgegaan (zie ook XT-

57, pag. 88). Door de sluiting van het park waren er voor de ondernemers 

weinig tot geen inkomsten. Beoogde investeringen van private partijen 

hebben daardoor vertraging opgelopen. Deze zijn begin 2021 weer 

opgepakt.

SP

2 9 inleiding "Met de succesvolle komst van het Noorderhuis":  wat zijn die successen dan 

concreet?

De publieke waarde, de waarde die bugers er aan geven, bepaalt het 

succes. Een voorbeeld is het snel op kunnen lossen van een probleem. 

SP



12 12 Inleiding Wordt het rekeningresultaat à 4 miljoen in de algemene reserve gestort totdat dit 

geld mogelijk later aangesproken moet worden voor een eventuele inhaalslag?

De raad beslist over de bestemming van het rekeningresultaat. In het 

raadsvoorstel waarmee de definitieve jaarrekening straks (na 

accountantscontrole) wordt aangeboden zal het college een voorstel 

opnemen voor de bestemming van het rekeningresultaat. Doorgaans 

wordt een voordeling rekenigresultaat gestort in de Algemene Reserve. 

Vanuit de algemene reserve kunnen (na goedkeuring raad en indien nodig) 

in de toekomst middelen worden opgevoerd voor inhaalslagen na de 

corona crisis.

SP

148 125 12 XT-010 Waarom is de voorjaarsbrief niet op tijd naar de raad verstuurd? De voorjaarsbrief was op tijd door het college vastgesteld. Maar pas 

zichtbaar voor de raadsleden geworden toen de agenda's van de 

commissie online gepubliceerd werden. Dat kwam dus doordat de 

voorjaarsbrief afgelopen jaar geen raadsinformatiebrief maar een 

raadsvoorstel was.

SP

9 11 Inleiding Wat verklaart de lagere uitgaven op milieu? De vraag is niet helemaal duidelijk: oorspronkelijk begrote uitgaven zijn 

5.981.061 en gerealiseerd is 6.123.201. Daarmee is binnen het programma 

9 Milieu iets meer (circa 140.000) uitgegeven dan begroot. Er zijn binnen 

dit programma in het exploitatiejaar 2020 gedurende het jaar wel 

wijzigingen geweest die aan de raad zijn verantwoord via de 1e berap 

(toevoeging extra middelen uit decembercirculaire 2019 gemeentefonds) 

en de 2e berap (onttrekking middelen vanwege overheveling budgetten 

naar 2021).

SP

24

21

bestuur XT-01 Welke produkten hebben de groep verbinden en commissie integreit neergezet? De werkgroep verbinden heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Interne evaluatie nieuw format raads- en collegevoorstellen

- Regels inzake direct contact raadsleden-ambtenaren. 

- Het bij wijze van proef organiseren van een denktank duurzaamheid

- In overleg met het CMWW trachten te komen tot een ombudsfunctie

- Opnieuw organiseren van Gast van de raad. Is uitgesteld i.v.m. Corona

- Initiatieven ten aanzien van nieuwe vergaderstructuur en de tussentijdse 

evaluatie ervan.

- Initiatiefvoorstel Startnotitie Burgerinitiatieven in Brunssum 

- Initiatiefvoorstel "Brunssum aan zet"

De Commissie integriteit heeft in 2020 de volgende producten/acties 

neergezet:

- Actualisatie gedragscode voor B&W

- Procedure archivering integriteitsmeldingen

- Aanbod aan gemeenteraadsleden voor vervolgtraining op traject 

integriteit.

- Afstemming procedure integriteitsmeldingen (raadsvoorstel 2018/25) en 

bestaande klachtenregeling en bezwaar en beroep

- Organisatie gezamenlijke activiteit (kon geen doorgang vinden vanwege 

Corona)

- Evaluatie raadsbesluit Nieuwe aanpak risicoanalyse integriteit voor 

kandidaat-wethouders en raadsleden.

SP



176 167 Paragraaf 3 Wat is de reden dat er door de opdrachtgevers en de aannemers is besloten de 2e 

fase van de Rode Beek niet uit te voeren?

De werkzaamheden welke in fase 2 uitgevoerd zouden worden (amoveren 

N299 & ontkluizen laatste gedeelte Rode Beek), hebben voor de gemeente 

Brunssum geen toegevoegde waarde. Daarnaast hebben zowel de 

Provincie als ook het Waterschap aangegeven geen budget meer te 

hebben voor het uitvoeren van fase 2 (terwijl deze partijen wel degelijk 

belang hebben bij het uitvoeren van voornoemde werkzaamheden). 

Derhalve is besloten fase 2 niet uit te voeren en de nog openstaande 

werkzaamheden in de ontwikkeling van de Oostflank mee te nemen

SP

50

35

sociaal domein

Wet verplichte GGZ: wat houdt dat in?

De Wvggz regelt dat mensen passende zorg ontvangen wanneer verplichte 

zorg in de geestelijke gezondheidszorg noodzakelijk is.

SP

151 129 12 XT-04 Zijn de hiergenoemde overschrijdingen allemaal kosten die niet voorzien en dus niet 

begroot hadden kunnen worden?

De zijn relatief kleine afwijkingen. Ook voor de overhead is het niet 

mogelijk alle bedragen vooraf exact in te schatten en te begroten.

SP

111 77 7  XT-21 E isr €236.000 meer  uitgegeven aan onderhoud wegen dan begroot door de 

achterpaden van de Kruisberg te beklinkeren. Hoe komt dit? Was dit niet te 

voorzien geweest?

Deze uitgave is wel degelijk voorzien. Derhalve is hier in voorafgaande 

jaren geld voor gereserveerd en in het MIP fonds Onderhoud Wegen 

gestort. In 2020 zijn de werkzaamheden vervolgens uitgevoerd, hetgeen 

tot een overschrijding op het reguliere onderhoudsbudget heeft geleid. 

Deze overschrijding wordt vervolgens weer gedekt door een onttrekking 

uit het MIP fonds Onderhoud Wegen

SP

95

67

wijkgericht werken XT-61

Bijstellen van versch. regelingen subsidiebeleid: wat betekent dit concreet?

Deze vraag komt niet overeen met de tekst op blz, 67. Wat daar bedoeld 

wordt is dat dienstverlening doelmatig en rechtmatig uitgevoerd, 

geëvalueerd en bijgesteld wordt, op basis van het subsidiebeleid.

SP

123 96 9 XT-73 Een van de oorzaken van de hogere afvalstoffenheffing is een kostenstijging in de 

afvalverwerking. Vanwaar deze kostenstijging?

Dit betreft een vraag die niet over de jaarstukken gaat. SP

209 Wat is de oorzaak van de vertragingen bij 't Ei/ de Doorsteek? Zijn deze vertragingen 

ook de oorzaak van de meerkosten?

Dit betreft een vraag die niet over de Jaarstukken gaat. SP

131 107 10 XT-32 Waarop is de aanname voor kosten-baten PMD- papier etc. à vier ton gebaseerd? Een aanname is een schatting op basis van de kosten/baten van 

voorgaande jaren en prijsontwikkelingen.

SP

135 117 11 XT-82 Bij bestemmingsplannen is er een onderschrijding van €73.000, maar in de 

toelichting staat er €72.000. Vanwaar dit verschil?

Er is geen verschil (tikfout). SP

76

48 Wat houdt dat "berichtenverkeer" ambulante jeugdhulp precies in? 

Gemeenten en zorgaanbieders wisselen via het berichtenverkeer 

informatie uit in het kader van de Wmo en Jeugdwet, zoals de toewijzing 

en levering van zorg. 

SP

80

53

volksgezondheid

Wat houdt 1001 kritiek dagen in?

Het perceel ‘1001 kritieke dagen’ is een nieuw perceel in de aanbesteding 

vanaf 1 januari 2021. Dit perceel handelt over de ondersteuning aan 

ouders en baby’s in de vroegste stadia van de ontwikkeling van een kind 

(1001 dagen). Met vroegtijdige informatie, de juiste preventie en 

vroegtijdige interventie wordt een gezonde ontwikkeling en veilige 

hechting van het kind bevorderd. De ondersteuning kan gericht zijn op 

specifieke problematiek, systeemtherapeutisch van aard zijn en/of juist 

gericht zijn op praktische ondersteuning en begeleiding van gezinnen met 

multiproblematiek bij moeder en/of vader, waar de komst of aanwezigheid 

van een kind kan zorgen voor extra kwetsbaarheid.

SP



156 135 12 XT-07 De afname van ongestructureerde informatie is nog niet naar wens. Hoe komt dat? Het tempo waarmee we willen komen tot een significante teruggang van 

de ongestructureerde informatie en een verbetering van de integrale 

verantwoordelijkheid rondom informatievoorziening loopt niet synchroon 

met onze ambities. Op het centrale vlak is de informatie via de registratie 

in het centrale zaaksysteem wel geborgd en op orde. Er zijn echter diverse 

oorzaken te benoemen waardoor dit op het decentrale vlak achterblijft:

- de behoorlijke diversiteit van applicaties waarvoor steeds meer de 

normen vanuit de archiefwet gaat gelden. 

- de omvang van de ongestructureerde informatie in de mappen en 

mailboxen is van een zodanige omvang en aard dat het analyseren  van 

deze bestanden en het daadwerkelijk terugdringen of anderzijds 

registreren meer inzet kost dan oorspronkelijk gepland.

- de toegenomen digitalisatie van werkprocessen en dienstverlening 

waardoor de omvang sterker groeit dan in eerste instantie verwacht

SP

178 169 Paragraaf 4 Hoe vallen hogere huurinkomsten te verklaren in het licht van de corona crisis? In paragraaf 4 worden geen huurinkomsten genoemd. Wel in paragraaf 3 

op blz 165:  

De hogere huuropbrengsten wil nog niet zeggen dat deze betaald zijn. De 

afboeking van de huren in het kader van de Corona-maatregelen heeft 

begin 2021 plaatsgevonden en is dus niet zichtbaar in de jaarrekening.

SP

189 210 Paragraaf 7 Begrijp ik goed dat bij de GGD er een onderschrijding was van ca. zeven ton? Zo ja, 

wat is hiervoor de verklaring?

In paragraaf 7 en op blz 210 vinden we helaas geen tekst hierover terug 

inzake uw vraag. Wij nemen aan dat u bedoeld Paragraaf 6 Verbonden 

partijen op pagina 182 van het boekwerk. Het betrof een nadelig saldo 

(tekort) in de jaarrekening 2019 van de GGD van ca. 7 ton. De jaarrekening 

2019 van de GGD werd de Raad voor zienswijze voorgelegd in zijn 

vergadering van 26 mei 2020 (agendapunt 8.5 Raadsvoorstel 30).

SP

203 210/211 Paragraaf 7 Begrijp ik goed dat bij de GGD er een onderschrijding was van ca. zeven ton? Zo ja, 

wat is hiervoor de verklaring?

In paragraaf 7 en op blz 210 vinden we helaas geen tekst hierover terug 

inzake uw vraag. Wij nemen aan dat u bedoeld Paragraaf 6 Verbonden 

partijen op pagina 182 van het boekwerk. Het betrof een nadelig saldo 

(tekort) in de jaarrekening 2019 van de GGD van ca. 7 ton. De jaarrekening 

2019 van de GGD werd de Raad voor zienswijze voorgelegd in zijn 

vergadering van 26 mei 2020 (agendapunt 8.5 Raadsvoorstel 30).

SP

152 129 12 XT-04 Onder punt 2.6 is sprake van majeure incidenten. Waar moet ik dan aan denken? Met majeure incidenten worden ICT incidenten bedoeld waarbij er sprake 

is van een bedrijfskritische verstoring van de infrastructuur waarbij een 

belangrijk onderdeel van een deel of de volledige bedrijfsvoering is 

getroffen. Dergelijke majeure incidenten hoeven niet beperkt te blijven tot 

de gemeente Brunssum maar kan ook meerdere deelnemers van Parkstad-

IT treffen.

SP

142 122 11 XT-83 Een overschrijding van ruim negen ton op de algemene kosten grondexploitatie is 

fors. Ik begrijp de uitleg, maar was dit bij het opstellen van de begroting niet te 

voorzien geweest?

Nee, dat was niet te voorzien. Bij het opstellen van de begroting 2020 

(najaar 2019) lag er een andere verwachting t.a.v. de inkomsten uit het 

Transformatiefonds.

SP

182 182 Paragraaf 6 Waarvoor werden er twee kasgeldleningen à €6 miljoen afgesloten? Omdat we op dat moment kortlopende leningen nodig hadden. SP

183 182 Paragraaf 6 Waarvoor werden er twee kasgeldleningen à €6 miljoen afgesloten? Omdat we op dat moment kortlopende leningen nodig hadden. SP



120 93 9 XT-72 Wat verklaart dat er €113.000 meer is uitgegeven aan onkruidbestrijding 

verhardingen dan begroot? Klopt het dat chemische bestrijding niet meer is 

toegestaan en dat dit vervangen is door duurder mechanisch onderhoud? Waren er 

geen alternatieven?

Onkruid wordt reeds sinds 2017 mechanisch bestreden. Deze mechanische 

bestrijding is de afgelopen jaren steeds binnen budget uitgevoerd, mede 

a.g.v. na-ijl effect chemische bestrijdingsmiddelen. In 2020 was dit na-ijl 

effect nihil waarmee er meer inzet benodigd is geweest teneinde het 

vereiste kwaliteitsniveau te behalen.

Op dit moment is het enkel toegestaan onkruid mechanisch te bestrijden. 

Andere alternatieven zijn niet voorhanden.

SP

159 141 Paragraaf 1 Wat valt er onder deze €133.000 aan 'diverse nadelige bijstellingen'? Op blz. 141 is geen sprake van € 133.000 diverse nadelige verschillen. Op 

blz. 134 staat dit wel.  Dit betreft diverse kleine aanpassingen van de 

diverse maatstaven. Dit is een afwijking van slechts 0,2%.

SP

8 11 Inleiding Hoe vallen de lagere uitgaves op volksgezondheid te rijmen met de corona crisis? Ten gevolge van de RIVM maatregelen hebben bepaalde interventies niet 

of bijna niet kunnen plaatsvinden.

De wettelijk verplichte taken zoals de vaccinatieprogramma's door de GGD 

ZL zijn doorgegaan.

SP

162 142 Hoe verklaart u het dat in 2020 er de helft minder is kwijtgescholden ivt 2019? Totaal kwijtschelding in 2020:  € 202.207, totaal kwijtschelding in 2019 € 

216.834. Een verklaring voor deze afname is nog niet voor handen.

SP

59

39

sociaal domein XT-63 Armoedebeleid valt voordeliger uit? Voor de burgers maar niet voor de gemeente, 

dus erg verwarrend om het op die manier te formuleren.Als ik de bedragen bij 

elkaar optel en ook aftrek dan kom ik uit op een nadeel van ruim 9 ton ipv 1,5 K. 

Kunt u de bedragen overzichtelijk onder elkaar zetten en op die manier verklaren 

hoe u op dit bedrag komt?

Voor armoedebeleid dienen de uitgaven en de baten meegenomen te 

worden van BUIG en Armoedebeleid. De uitgaven TOZO ad 2,6 mln vallen 

onder armoedebeleid en de baten TOZO ad 2,6 mln vallen onder BUIG. In 

de toelichting afwijkingen zijn alle bedragen gespecificeerd toegelicht.

SP

112 77 7 XT-21 Op blz. 14 onder punt 5 wordt gesproken van een afschrijvingstermijn die van 30 

naar 40 jaar. Wat wordt hiermee bedoeld?

Voor de renovatie van wegen is een jaarlijks krediet geraamd van € 1,5 mln 

dat over een termijn van 40 jaar wordt afgeschreven (dit was voorheen 

over 30 jaar). Hierdoor ontstaat een jaarlijks voordeel van € 12.983,-.

SP

97

69

XT-61

Huishouden op orde: wat houdt dit precies in, waaraan wordt dit budget besteed?

Vooral verstrekking gezonde lunch bijeenkomsten in wijkhuis en diensten 

voor mantelzorgers via Betere Buren. (Marco, Sabine)

SP

160 141 Kwijtschelding afvalstoffenheffing staat wel vermeld. Maar vlgs mij bestaat er ook 

een kwijtschelding voor riool en diftar? En hoeveel bedraagt dat? 

We hebben alleen kwijtschelding voor de afvalstoffenheffing, niet voor de 

rioolheffing. Het genoemde bedrag betreft zowel het vaste tarief 

afvalstoffenheffing als de diftar.

SP

5 10 Inleiding De fusie van de bibliotheek begint een langlopend dossier te worden.  Wat zijn de 

vooruitzichten?

We verwijzen voor dit antwoord naar de RIB over de fusie van de 

bibliotheek van 6 april jl.

SP

7 11 Inleiding Komt de stijging in uitgaven op sociaal domein voort uit de corona crisis of zijn er 

nog andere oorzaken die niet te voorzien waren?

SP

60 39 Sociaal Domein XT-63 630003 Armoedebeleid. Kinderopvang; waarom is ten onrechte 36K afgeraamd? Aframing geschiedt steeds in overeenstemming met de 

begrotingswijzigingen van ISD BOL 2020.

VVD

200 12, laatste 

regels

Algemeen financiële 

verslaglegging

1 – In 2020 is de in 2019 verstrekte subsidie Parade Brunssum ad € 400.000 

grotendeels terugontvangen. Onder aftrek van gemaakte kosten werd € 327.000 

terugontvangen omdat de Parade 2020 wegens Corona niet is doorgegaan. 

Voordeel 0,3 miljoen. Wordt hier een deel van gereserveerd voor een tussentijdse 

Parade?

Bedrag zal gestort worden in de Algemene Reserve. Als er een tussentijdse 

Parade zal gaan plaatsvinden zal apart krediet gevraagd worden.

VVD

169 151 Weerstandsvermogen en 

risicobeheersing

Weerstand 

capaciteit

Stellen wij juist vast dat in 2020 ten opzichte van 2019 de beschikbare 

weerstandscapaciteit is afgenomen van 28,374K naar 26,473K ?

De Algemene reserves (=weerstandscapaciteit) is inderdaad van € 28.374k  

per ultimo 2019 gedaald naar 26.473k per 31 december 2020.

VVD

29 22 Programma 1 Wat heeft het 

gekost?

Bestuur (XT-01) Post 010001 B en W wordt niet nader toegelicht. De bedoelde toelichting staat vermeld bij 'Toelichting Afwijkingen' onder 

de tabel 'Financiële Afwijkingen'. 

VVD



27 22 Bestuur en Burger XT-01 010001: hoe is het mogelijk dat er voor 2020 een te lage post is begroot waardoor 

een overschrijding van het budget met 68K.

De begrotingscijfers voor salarissen zijn aangeleverd door een extern 

bedrijf. Voor het product B & W zijn die voor 2020 niet juist geweest. In 

2021 staan wel de juiste bedragen. 

De gerealiseerde uitbetalingen salarissen en sociale lasten zijn in 

overeenstemming met wat de begroting had moeten zijn. Er zijn geen 

andere oorzaken voor dit verschil.

VVD

20 16 Verantwoording ombuigingen nr. 17 & 18 Graag een toelichting op de status in 2020 m.b.t. het wel aantrekken van een 

inkoopregisseur (100k) maar niet het realiseren van de taakstelling (-25K). 

Toelichtende tekst: "i.v.m. uitval regisseur" is onvoldoende

De inkoopregisseur is kort na indiensttreding langdurig uitgevallen. Een 

van de primaire taken van de inkoopregisseur is bewerkstelligen dat de 

taakstelling gehald kan worden. Door het uitvallen is dit niet gelukt.

VVD

93 63 Volksgezondheid XT-43 430002, Leerlingevervoer; wat is de reden/ oorzaak van de veel hogere uitgaven 

aan leerlingenvervoer t.o.v. de begroting?

De stijging van de uitgaven leerlingen wordt met name veroorzaakt door 

een prijsstijging van de vervoerstarieven van de aanbieder.

Verder zijn er meer kinderen die aangepast vervoer nodig hebben gezien 

de gezinssituatie en/of de medische en/of psychische problematiek van 

het kind. 

Het betreft ook meer vervoer van arbeidsmigranten, waarvan de kinderen 

naar de Taalschool in Heerlen gaan.

VVD

19 15 2. Belangrijkste afwijkingen 

enz.

Tabel, onder 

17e regel

Tekst onder 'arbeidsparticipatie' is in tabel weggevallen? De weggevallen tekst is "Onkruidbestrijding verhardingen: meer rondes 

om het door de raad vastgestelde kwaliteitsniveau (CROW-B) te behalen." 

In het definitieve boekwerk zullen we de weggevallen tekst alsnog 

opnemen.

VVD

94 64 Volksgezondheid XT-63 430005- OAB de toelichting op de afwijking van -142K is niet duidelijk. Graag deze 

tijdens de commissievergadering nader toelichten. 

Dit betreft de stijging van de beschikking van het Rijk m.b.t. de OAB-

middelen waarvan het saldo als geoormerkte doeluitkering niet ten gunste 

van de algemene middelen afgeboekt mag worden en daardoor middels 

een overboeking naar het volgende begrotingsjaar vereffend wordt.

VVD

164 143 Lokale Heffingen Toeristenbelasti

ng 

Realisatie is +133,5K hoger dan begroot ivm Corona (meer lokale overnachtingen. In 

de begroting 2021 staat hiervoor begroot 71,5K. Moet dit budget dan in de eerste B- 

rap worden aangepast? 

Dit wordt meegenomen in de voorjaarsbrief en de 2e berap. VVD

205 9, 6e 

alinea, 3e 

regel

Inleiding Wat betreft de wijken zien we dat ondanks de corona periode de wijkteams zeer 

actief blijven en dat het burgerinitiatief “Brunssum Schoon”, brede aanhang en 

navolging vindt. Hoeveel wijkteams zijn er nu in Brunssum?

Er zijn nog altijd 5 wijkteams actief in Brunssum. Sinds kort is de naam 

veranderd van wijkteam naar buurtnetwerk. Dit vanwege de verwarring 

vaak met sociale wijkteams. Tevens gaan de buurtnetwerken vanaf 2021 

intensiever met elkaar samen werken. Dit zal spoedig gecommuniceerd 

worden aan alle bewoners van Brunssum middels een uitgebreide flyer. 

VVD

18 15 2. Belangrijkste afwijkingen 

enz.

Tabel, eerste 

regel

Omschrijving (- = voordeel, + = nadeel) taakveld bedrag x €1 miljoen Ontvangst 2e 

en 3e Coronapakket ad € 950.000 (niet verwerkt in begroting 2020) * XT–07 € -1,0 Is 

dit geen Begrotingswijziging geweest???

Het 2e pakket is in september ontvangen na de afronding van onze 2e 

berap. Het 3e pakket is in december ontvangen. Er is geen afzonderlijke 

begrotingwijziging geweest.

VVD

68 43 Programma 3 Wat heeft het 

gekost?

Arbeidsparticipa

tie (XT-65) 

exploitatie

product 650002 Inburgering. Wat is de achterstand en wanneer wordt deze 

ingehaald en waarom is een BATEN-post opgenomen?

Het betreft hier geen achterstand in de inburgering, maar minder ingezette 

(extra) middelen voor re-integratie van inburgeraars. Deze extra middelen 

zijn veelal niet ingezet omdat er vanwege corona geen mogelijkheden 

waren voor re-integratie activiteiten.

VVD

70 43 Sociaal Domein XT-65 Arbeidsparticipatie: 650002 Inburgering; in 2020 weinig tot geen activiteiten. 

Inburgering is een wettelijke taak, gekoppeld aan een dor de Provincie 

gecontroleerde taakstelling. Wat zijn de gevolgen van het achterwege blijven van 

uitvoering van inburgeringstaken? 

Het betreft hier geen achterstand in de inburgering, maar minder ingezette 

(extra) middelen voor re-integratie van inburgeraars. Deze extra middelen 

zijn veelal niet ingezet omdat er vanwege corona geen mogelijkheden 

waren voor re-integratie activiteiten.

VVD



62 40 Sociaal Domein XT-63 Aanvragen bijzondere bijstand waren 98K lager dan begroot. Levert dit niet het 

risico op dat mensen voor wie de BB bestemd is in 2020 extra gedupeerd zijn en dat 

die rekening in 2021 terecht komt? 

Het is een open eindfinanciering en beschikbaar voor aanvragen onder 

gestelde voorwaarden, er is geen sprake van dupering van burgers, er is 

sec sprake van een vermindering van aanvragen.

VVD

47 32 Programma 2 Wat heeft het 

gekost?

Openbare orde 

en veiligheid (XT-

12)

Onder LASTEN: Kostenpost 120005 is niet begroot, wel kosten; Onder BATEN: 

Kostenpost 120005 is niet begroot wel positief resultaat. Nadere uitleg wordt niet 

gegeven. Graag deze alsnog.

Het product 120005 heeft een negatief resultaat van € 4.000,-. Dat wordt 

veroorzaakt doordat op dit product geen budget is begroot, maar 

anderzijds wel kosten (ad € 4.000,-) zijn gerealiseerd. Het betreft hier 

onder andere uitgaven in het kader van Corona. De baten m.b.t. product 

120005 komen voort uit opgelegde bestuursdwang.

VVD

90 60 Programma 5 Wat wilden we 

bereiken

Onderwijsbeleid 

en leerlingzaken 

(XT-43)

Resultaat 1.2.Niet alle locaties zijn geïnspecteerd maar ze voldoen wel allen aan de 

wettelijke voorwaarden! ??

Ieder jaar voldoen alle Brunssumse locaties kinderopvang en peuteropvang 

aan de wettelijke eisen op basis van een inspectie van de GGD. In 2020 zijn 

niet alle inspecties (volledig) uitgevoerd. Er is wel digitaal contact geweest 

met alle locaties door de GGD. Er zijn geen signalen geweest dat de 

locaties niet aan de voorwaarden voldoen.

Tijdens de lockdown-periodes dat de kinderopvang/peuteropvang alleen 

noodopvang verzorgde, heeft de GGD ook contact gehouden met de 

locaties.

VVD

199 11, 

financieel, 

1e regel in 

tabel

Inleiding Tabel begrotingscijfers, uitgaven: 1. bestuur en ondersteuning. Vraag: Vorig jaar gaf 

de rekening 15 mln aan. Waar komt dit verschil vandaan?

In 2019 werden de taakvelden overhead en beheer overige gebouwen bij 

programma 1 verantwoord. Vanaf de begroting 2020 zijn deze twee 

taakvelden onderdeel van programma 12 (geraamde uitgaven 2020 € 11,7 

miljoen)

VVD

44 31 Programma 2 Wat wilden we 

bereiken. 4.1

Openbare orde 

en veiligheid (XT-

12)

Naar aanleiding van een tweetal incidenten én de daarmee samenhangende 

aanwezigheid van grote(re) groepen jongeren in het centrum heeft de 

burgemeester van medio oktober 2020 t/m medio januari 2021 aan twee plegers 

van incidenten een gebiedsverbod opgelegd en daarnaast een 

samenscholingsverbod uitgevaardigd voor het centrum. Wanneer krijgt de raad de 

evaluatie van het gebiedsverbod en samenscholingsverbod aangereikt?

In afstemming met de portefeuillehouder zal de Raad via de actieve 

informatieplicht in kennis worden gesteld van de bevindingen rondom de 

uitgevaardigde gebiedsverboden en het samenscholingsverbod. Verder 

wordt op deze plaats nogmaals verwezen naar het Plan van Aanpak d.d. 13 

april 2021 dat onlangs aan de raad is aangeboden en waarin de raad kennis 

heeft kunnen nemen van de integrale aanpak die er vanuit het team VTH is 

geïnitieerd ten aanzien van de aanpak van jeugdoverlast én welke partners 

hierbij allemaal betrokken zijn.

VVD

206 Algemeen Algemene reserve idem Waar in deze Jaarstukken vinden wij het verloop/ ontwikeling van de algemene 

reserve in meerjarig perspectief? In de balans zien we alleen de hoogte ten opzichte 

van 2019 en in ontwikkeling in 2020.

In een jaarrekening wordt de stand van reserves per einde van het 

boekjaar weergegeven in de balans en de toelichting hierop.  (blz. 230 t/m 

234)

In de 1e berap 2021, die binnenkort verschijnt staat een meerjarig verloop 

van de algemene reserve.

VVD

204 9, 3e 

alinea

Inleiding

Qua ontwikkeling van de Oostflank werken we nu, na het debacle van NWW, aan 

een verkenning op echte banen en duurzame bedrijven in samenwerking met de 

regio en provincie. Er is contact met meerdere geïnteresseerde partijen voor 

vestiging op de Oostflank. Meerdere zijn hoeveel?

Naast Jysk is er interesse van circa 4 á 5 andere partijen (zowel 

eindgebruikers als ook ontwikkelende partijen die op risico grond zouden 

willen afnemen om bedrijfsruimten te realiseren).

VVD

55 38 Sociaal Domein XT-63 630003 Armoedebeleid. Kleinsma gelden ; onderschrijding van budget. Wordt dit 

restant overgeheveld naar 2021?

Nee, komt zoals andere overschotten ten gunste van de algemene 

middelen.

VVD

107 75 Verkeer, vervoer en 

waterstaat

XT-21 210040 Onkruidbestrijding; valt 113K hoger uit omdat de mechanische methode de 

wortels deels ongemoeid laat bij verbranding waardoor er meer rondes nodig zijn. 

Dit had toch gevoeglijk bekend moeten zijn bij het overgaan naar de nieuwe 

mechanische methode; dit had toch geen verrassing kunnen zijn en had hierop 

budgettair moeten worden geanticipeerd?

Neen, dit was niet te voorzien. Onkruid wordt reeds sinds 2017 

mechanisch bestreden. Deze mechanische bestrijding is de afgelopen jaren 

steeds binnen budget uitgevoerd, mede a.g.v. na-ijl effect chemische 

bestrijdingsmiddelen. In 2020 was dit na-ijl effect nihil waarmee er meer 

inzet benodigd is geweest teneinde het vereiste kwaliteitsniveau te 

behalen

VVD



51 36 Sociaal Domein XT-63 Daling uitkeringsgerechtigden met 0,9% ondenks Corona. Knappe prestatie. Graag 

aangeven hoe dit tot stand is gekomen

Ondanks de hogere instroom in 2020 en de lagere uitstroom naar werk, is 

het klantenbestand gedaald. Met name door een toename van het aantal 

verhuizingen en het bereiken van de pensioengerechtigde leeftijd, maar 

zeker ook doordat er in de afgelopen jaren door de gemeenteraad extra 

geïnvesteerd is in uitstroom naar duurzaam werk.

VVD

40 28 Programma 2 Wat heeft het 

gekost?

Crisisbeheersing 

en brandweer 

(XT-11)

Eveneens niet op de salarislasten Crisisbeheer en brandweer  product 110000 ? Ook dat klopt. Deze salarislasten betreft de doorbelasting van salarissen 

naar dit product.

VVD

163 143 Lokale Heffingen Precario in 2020 75% van begroting gehaald (16,7K van 22,3K). Waar of hoe  heeft die 

vermindering plaatsgevonden? 

Over de periode 1 maart tot 1 juni 2020 hoeft geen precariobelasting te 

worden betaald. Collegebesluit coronanoodhulp 22 sept. 2020. Het gaat 

om € 6.100.

VVD

35 25 Programma 1 Wat heeft het 

gekost?

Burgerzaken (XT-

02)

020000 Salarislasten Burgerzaken. De hogere uitgaven hebben betrekking op 

salarissen en sociale lasten en pensioenpremie van B&W en griffie. De hogere 

uitgaven hebben blijkbaar geen betrekking op de ambtenarensalarissen?

Uw constatering klopt. De salarissen van het ambtelijk apparaat zijn 

verantwoord binnen taakveld Overhead (XT-04). De toelichting op de 

personeelskosten ambtelijk apparaat staat in paragraaf 5 Bedrijfsvoering 

bij het onderdeel Personeelsformatie -en kosten.

VVD

54 38 Programma 3 Wat heeft het 

gekost?

Inkomensregelin

gen (XT-63)

Product 630002. De kwijtschelding belastingen komt € 41.000,- lager uit. In de 

Jaarrekening 2019 is deze kostenpost € 27000 lager uitgevallen. Deze kan dus in de 

Programmabegroting 2022 met minimaal € 25000 naar beneden. Is dit technisch 

correct?

Voor deze post volgen wij de begroting van BSGW die regeling uitvoert 

conform eerder vastgestelde randvoorwaarden en is afhankelijk van de 

inkomensontwikkelingen van de doelgroep huishoudens (minima)

VVD

88 59 Volksgezondheid XT-42 XT-42/ 420004 Exploitatie Romboutsgebouw. Overschrijding budget ivm 

achterstallig onderhoud. Was er bij de overdracht van het Romboutsgebouw geen 

actuele staat van onderhoud vastgesteld, waarbij achterstalligheid in kaart zou 

moeten zijn gebracht en desnoods bij LVO gedeclareerd? 

Zie hierboven. VVD

81 55 Programma 4 Wat heeft het 

gekost

Volksgezondhei

d (XT-71) 

exploitatie

710002 AED. Heeft Brunssum voldoende AED's en opgeleide vrijwilligers? Brunssum heeft voldoende AED's en voldoende opgeleide vrijwilligers.


